



CALL FOR PAPERS - APPEL À COMMUNICATIONS

•

The *France: Musiques, Cultures, 1789-1918* research network will meet in advance of the American Musicological Society Annual Meeting at the Sheraton Denver Downtown Hotel in Denver, Colorado from 8-9 November 2023.

Proposals on any aspect of music in France during the long nineteenth century are welcome in all formats, including (but not limited to):

- work-in-progress presentations (15-minute presentation + 15-minute discussion)
- formal research presentations (20-minute presentation + 10-minute discussion)
- panels/roundtable discussions on a topic/theme (flexible format/duration)

The languages of the conference are English and French. Abstracts of no more than 150 words indicating chosen format (panel abstracts may be longer and should include speakers' details) should be submitted by Friday, 9 June 2023, to Danielle Roman (dr2345@nyu.edu). We anticipate that confirmations of acceptance will be made by 23 June. A preliminary programme will be prepared in July 2023. Informal enquiries may also be made to the same email address.

Programme and organising committee: Danielle Roman, Fanny Gribenski, Mark Everist

Le réseau de recherche *France: Musiques, Cultures, 1789-1918* se réunira avant le congrès annuel de l'American Musicological Society au Sheraton Denver Downtown Hotel de Denver, Colorado, les 8 et 9 novembre 2023.

Les propositions peuvent aborder tout sujet concernant la musique en France au cours du long XIX^e siècle dans tous les formats, y compris (mais sans s'y limiter) :

- des présentations de travaux en cours (présentation de 15 minutes + discussion de 15 minutes)

- des présentations de recherche formelles (présentation de 20 minutes + discussion de 10 minutes)
- des panels/tables rondes sur un sujet/thème (format flexible/durée)

Les langues de la conférence sont l'anglais et le français. Les résumés des communications de 150 mots maximum indiquant le format choisi (les résumés des panels peuvent être plus longs et doivent inclure une liste des intervenants) doivent être soumis avant le vendredi 9 juin 2023 à Danielle Roman (dr2345@nyu.edu). Les confirmations d'acceptation seront faites d'ici le 23 juin. Un programme préliminaire sera préparé au mois de juillet 2023. Merci de bien vouloir écrire à la même adresse pour toute demande informelle concernant cette rencontre.

Programme et comité d'organisation : Danielle Roman, Fanny Gribenski, Mark Everist